
prof. Lovšeta in g. ravnatelja Jelenca. 
Nato je poročal g. predsednik o najvaž
nejših zadevah in vlogah, ki so se rešile 
cd zadnje seje. Potem je poroča! nad
zornik za srednje in meščanske šole g. 
dr. Poljanec o sedanjem stanju nekaterih 
meščanskih šol in o spremembah učnega 
osobja, ki so se izvršile v zadnjem času. 
Na predlog poročevalca o upravnih za
devah g. dr. St. Majcna je sklenil višji 
šolski svet, da se I. dekliška meščanska 
šola v Mariboru preosnuje v slovensko 
meščansko šolo z nemškimi vzporedni
cami. V splošnem svojem poročilu je 
omenil nadzornik za osnovne šole gosp. 
Gangl, da manjka na šolah njegovega 
področja 20 učnih oseb. Na nekaterih šo
lah so se morali razredi skrčiti. V Prek
murju bi bilo treba ustanoviti 20 novih 
vzporednic. Imenovanja. Za nadučitelje 
so bili imenovani: Anton Gaberc v lža
kovcih, Avgust Minkuš v Bogojini, Karel 
Čepregi v Martjancih, Ivan Benkovič v 
Dokleževju, Janez Somen v Gor. Lakošu, 
Leon Cepuder v Melincih, Avgust Pože
gar v Gederovcih, Dragotin Čižck v Dol
gi vasi, Maksimir Rozman v Strugah, 
Anton Arrigler v Skaručni, Josip Terpin 
v Vodicah, Arnold Kreps v Odrancih, 
Ivan Titan v Kupšincih, Josip Džuban v 
Križevcih, Aleksander Nežima v Ganča
nih, Ludovik Tomori v Gor. Lendavi, 
Štefan Kolarš v Serdici, Matija Zver v 
Kuzdoblanu, Blaž Filo v Markovcih, Vin
ko Požar v Šmartnem v Rožni dcliri, 
Drago Vidmar pri Sv. Jedrti, učno mesto 
na tej šoli se vnovič razpiše; Franc Mar
tine v Št. Janžu na Dravskem folju, Si
mon Gerbler na Ptujski gori, Zmagoslav 
Bergant na Blanci. Za učitelj oziroma 
učiteljice so bili imenovani: Izidor Koch 
v Zgornji Šiški, Arpad Benkovič v Bogo
jmi, eno učno mesto na tej šoli se vnovič 
tazpiše; Ladislav Benkcvu v Ivanah. 
Karel Berdon v Pečarovcih, Josip Čuček 
v Brezovcih, Marija Cepudro/a v Melin
cih, Ambrož Rusjan v Satahov* i!i. Štefan 
Poredoš v Tešanovcih, Fiair: Rejec in 
Marija Čuček v Novi cerkvi, Ferdinand 

Podržaj v Henini, Marija Jenkova v 
Hrastniku na dekliški šoli; Marija Mavri
nova pri Sv. Lenartu nad Laškim, nad
uč.leljsko mesto na tej šoii se vnovič raz
piše; Angela Stranjšakova v Jarenini, 
Zofija Gabrijelčič  Praprotnikova — 3 
učna mesta na tej šoli se vnovič razpi
šejo; Stanko Vičič in Hinko Klenovšek 
pri Sv. Vidu niže Ptuja. Stalno katehet
sko mesto na osnovni šoli v Kočevju je 
dobil Vinko Lavrič, dosedaj kaplan v 
Ribnici. Oddaja nadučiteljske službe na 
deški osnovni šoli v Hrastniku, oddaja 
službe za enega učitelja in za dve učite
ljici v Dolenjem Logatcu, nadučiteljske 
službe v Gomilici in oddaja službe učite
ljice ženskih ročnih del na Polzeli se od
stavi z dnevnega reda. Enako se odstavi 
z dnevnega reda oddaja učiteljskih služb 
v Tišini, Dolgi vasi, Lipovcih, nadučitelj
ske v Dobrovniku in Puconcih, učiteljske 
v Čentibi, nadučiteljske v Sv. Jurju, v 
Turnišču in Krogu. Vnovič se razpišejo 
učna mesta v Nemški loki, Gederovcih, 
Podčetrtku, Razvanju, nadučiteljsko me
sto pri Sv. Barbari v Halozah. Višji šol
ski nadzornik za osnovne šole gosp. Fr. 
Gabršek je poročal o nemških vzpored
nicah na osnovnih šolah po nekaterih 
mestih in v obmejnih krajih. Sprejeli so 
se tozadevni predlogi. Na predlog istega 
poročevalca se je sistemizirala služba za 
nadučiteljico na dekliški osnovni šoli v 
Hrastniku. Začasno se je to mesto pode
lilo ondotni učiteljici Lundrovi. Petnajst 
disciplinarnih zadev, preiskav in ovadb 
se odstavi z dnevnega reda, ker discipli
narne zadeve ne spadajo več v področje 
višjega šolskega sveta, temveč bo v smi
slu določil uradniške pragmatike razprav
ljalo o njih upravno sodišče. Nato se iz
ključi krajevno neki učenec VII. razreda 
na I. državni gimnaziji v Ljubljani. Sled
njič pridejo v razpravo samostojni pred
logi podpredsednika višjega šolskega 
sveta učitelja Fr. Skulja. Tičejo se obmej
nega šolskega učiteljstva in uradništva, 
ki službujejo v teh krajih. Nato zaključi 
predsednik sejo. 

V četrtek, dne 20. septembra 1923 se 
je vršila seja višjega šolskega sveta. 
Predsednik g. dr. Beuk je otvoril sejo in 
ugotovil sklepčnost. Zapisnik zadnje seje 

Iz seje višjega šolskega sveta. 
se je na predlog podpredsednika višjega 
šolskega sveta g. Franca Skulja in gosp. 
stolnega dekana Nadraha odobril. Za za
pisnikarja današnje seje je imenoval g. 


